
Art. 45 vragen 
Aan: College van B&W
Van: GroenLinks
Datum: 24 augustus 2023
Onderwerp: Rubberkorrels op kunstgras sportvelden

Geacht college,

Op 23 augustus 2023 verscheen een artikel in de Stentor over eventuele bodemverontreiniging als gevolg van 
de rubberkorrels die op de kunstgrasvelden van voetbalclub Berkum zijn uitgestrooid. In het artikel staat dat de 
gemeente volgens uitspraak van de Raad van State al veel eerder onderzoek had moeten doen naar de risico's 
voor bodem en water die het gebruik van de rubberkorrels met zich meebrengen. 

GroenLinks staat voor schoon water en een schone bodem voor mens, dier en natuur. Naar aanleiding van het 
artikel in de Stentor wil onze fractie daarom de volgende vragen aan het college stellen;

– Wat is de overweging van het college geweest om in eerste instantie geen onderzoek te doen naar de risico's 
van rubberkorrels op het kunstgrasveld in Berkum en waarom is dit onderzoek na handhaving toch in gang 
gezet?

– Zijn er andere locaties in beeld binnen de gemeente die met rubberkorrels zijn ingestrooid en waar mogelijk 
dezelfde problematiek als in Berkum speelt? 

– Welke maatregelen worden er al genomen en worden er in de toekomst genomen om de risico's op bodem- 
en waterverontreiniging in Berkum en op andere sportvelden te verkleinen?

– Behalve schade aan het milieu kunnen rubberkorrels ook schade aan de gezondheid van sporters opleveren. 
Is het college van plan om de sportvelden binnen de gemeente die met rubberkorrels zijn ingestrooid op korte 
termijn te vervangen met een materiaal dat geen schade aan milieu of gezondheid kan opleveren?

Namens GroenLinks,

Stan Vergeer

 


